
Protokół Nr 9/2025
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Rady Miasta Płocka
w dniu 21 stycznia 2025 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1530

Posiedzenie zakończyło się o godz. 1545.
Stan członków Komisji 3
Obecnych 3
Nieobecnych 0
Osób zaproszonych 1
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
Spotkanie prowadził Pan radny Łukasz Pietrzak – Przewodniczący Komisji.
Projekt porządku obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie  protokołu  ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  stałych  Rady  Miasta  Płocka  z  3

grudnia 2024 roku.
3. Przyjęcie protokołu nr 8/2024 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta

Płocka z 10 grudnia 2024 roku.
4. Petycja  z  dnia  18.10.2024 r.  (wpłynęła  do  Urzędu  Miasta  w formie  papierowej  w dniu

18.10.2024  r.)  w  sprawie  przyjęcie  uchwały  kierunkowej  zobowiązującej  samorządową
władzę wykonawczą do użycia wszelkich prawnych metod, aby nie dopuścić do utworzenia
na terenie gminy jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych imigrantów – kontynuacja.

5. Skarga z  dnia  12.12.2024 roku (wpłynęła  do  Urzędu Miasta  w dniu  13.12.2024 r.)  na
Dyrektora Ogólnokształcącej Szkoły Muzycznej I i II stopnia w Płocku.

6. Skarga z dnia 30.12.2024 roku (wpłynęła do Urzędu Miasta Płocka elektronicznie w dniu
30.12.2024 r.)  na  bezczynność  Prezydenta  Miasta  Płocka w sprawie  uruchomienia  kolei
aglomeracyjnej.

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok.
8. Sprawy różne i organizacyjne.
9. Zakończenie posiedzenia.

Ad pkt. 1
Przyjęcie porządku obrad.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Dzień dobry Państwu. Witam Państwa na dzisiejszym posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji.  Z  tego  co  widzę  jesteśmy  w  komplecie.  Jednak  najpierw  poproszę  o  pulpity  do
sprawdzenia obecności. Wszyscy członkowie Komisji obecni.  Dziękuję.”

Wynik głosowania   (sprawdzenie obecności)  :  
za – 3
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„W  punkcie  pierwszym mamy  przyjęcie  porządku  dzisiejszych obrad.  Czy  ktoś  z  Państwa
radnych ma coś do dodania w tym punkcie? Nie. A więc poproszę o pulpity. Dziękuję.” 
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Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad):
za – 3
przeciw – 0
wstrzymało się – 0

Ad. pkt   2  
Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Płocka z 3
grudnia 2024 roku.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Punkt drugi dzisiejszego posiedzenia to przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji
stałych Rady Miasta Płocka z 3 grudnia 2024 roku. Czy tutaj są jakieś pytania? Nie widzę.
Poprosiłbym o pulpity do głosowania. Dwie osoby za. Jedna osoba się wstrzymuje. Dziękuję.”

Wynik głosowania:
za – 2
przeciw – 0
wstrzymał się – 1

W wyniku głosowania protokół ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Płocka z
3 grudnia 2024 roku został przyjęty.

Ad. pkt   3  
Przyjęcie protokołu nr 8/2024 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miasta Płocka z 10 grudnia 2024 r.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Punkt trzeci, przyjęcie protokołu 8/2024 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miasta Płocka z 10 grudnia 2024 r. Czy tutaj są jakieś pytania? Nie widzę. Poproszę o pulpity
do głosowania. Dwie osoby za. Jedna osoba się wstrzymała od głosowania. Dziękuję.”

Wynik głosowania:
za – 2
przeciw – 0
wstrzymał się – 1

W wyniku głosowania  protokół  8/2024 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miasta Płocka z 10 grudnia 2024 r. został przyjęty.

Ad. pkt   4  
Petycja z dnia 18.10.2024 r. (wpłynęła do Urzędu Miasta w formie papierowej w dniu
18.10.2024  r.)  w  sprawie  przyjęcie  uchwały  kierunkowej  zobowiązującej
samorządową władzę wykonawczą do użycia  wszelkich prawnych metod,  aby nie
dopuścić do utworzenia na terenie gminy jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych
imigrantów – kontynuacja.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Punkt  czwarty.  Tutaj  mamy kontynuację  petycji  z  dnia  18 października  ubiegłego roku w
sprawie przyjęcia uchwały kierunkowej  zobowiązującej samorządową władzę wykonawczą do
użycia wszelkich prawnych metod, aby nie dopuścić do utworzenia na terenie naszej gminy
jakichkolwiek  ośrodków  dla  nielegalnych  imigrantów.  Komisja  otrzymała  odpowiedź  w  tej
sprawie od Pana Prezydent Jankowskiego, który informuje w odpowiedzi, że do chwili obecnej
nie  wpłynęła  do  Urzędu  Miasta  Płocka  żadna  korespondencja  w  sprawie  ewentualnego
powstania  na  terenie  miasta  ośrodka  dla  nielegalnych  imigrantów,  zarówno  ze  strony
Ministerstwa  Spraw  Wewnętrznych  i  Administracji  jak  i  od  Straży  Granicznej.  Tutaj  jako
Przewodniczący Komisji, ja bym proponował iść w stronę pozytywnego rozpatrzenia tej petycji.
I przekazałbym głos Pany Mecenasowi, żeby powiedział o sposobie w jaki to zrobimy, kilka
zdań.  Ale jeżeli  jeszcze najpierw ktoś z Panów chciałby zabrać głos to  możecie teraz albo
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ewentualnie po tym jak Pan Mecenas.   Pan radny Stachowiak che zabrać głos. A więc bardzo
poproszę.”

Pan radny  Szymon Stachowiak powiedział: „Chciałem tutaj dodać, bo zakładam, że choć
mieszkaniec  nie  był  w  stanie  tego  w  odpowiedni  sposób  sformułować  i  użył  określenia
nielegalne ośrodki, ośrodki dla nielegalnych imigrantów to myślę, że tutaj też pośrednio chodzi
o dość głośny temat jakim ostatnio są centra integracji cudzoziemców. Jedno takie w Płocku
powstanie. Także ja tutaj do protokołu i do wiedzy mieszkańca, który składał ten wniosek chcę
tylko poinformować, że wczoraj na moją prośbę odbyło się spotkanie Przewodniczących Klubów
w naszej Radzie Miasta i  mam nadzieję, że temat ten, centrów integracji  cudzoziemców w
Płocku będziemy szczegółowo podejmować na najbliższej sesji  Rady Miasta. Tak, żeby była
absolutna  jasność,  że  jako  radni  nie  zostawiamy  tego  tematu  w  żaden  sposób  z  boku.
Dziękuję.”

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Dziękuję. Oczywiście my tutaj mówimy stricte o petycji, która wpłynęła. A petycja dotyczy
nielegalnych...” 

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Mam poczucie, że to jest pewne niezrozumienie
tego właśnie tematu, bo z tym nazewnictwem jest różnie.” 

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Bo wiadomo, to o czym Pan mówi, to jest troszeczkę jakby co innego i co innego jest to
centrum nielegalnych...”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „No właśnie mieszkańcom Płocka w jakiś sposób
to wszystko się ze sobą łączy.”

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Bo myślę, że wszyscy jesteśmy zgodni, że nie chcemy w Płocku takich miejsc, centrum dla
nielegalnych imigrantów. Tutaj teraz udzieliłbym Panu Mecenasowi głosu, żeby nam troszkę
powiedział w jaki sposób to dokonamy.”

Pan Jarosław Szumański adwokat reprezentujący Urząd Miasta Płocka powiedział: „Szanowni
Państwo.  Tak  jak  wskazywałem,  chyba  na  pierwszej  komisji  gdzie  ta  petycja  była
rozpatrywana,  że  ja  bym to  widział  tak.  Jeżeli  Państwo  tutaj  z  Komisji  przyjęlibyście,  że
rozpatrzenie  tej  petycji  miałoby  mieć  charakter  pozytywny.  Czyli  uznajecie  tą  petycję  za
uzasadnioną, to ponieważ z uwagi na jej treść, że petycja wnosi, że żądaniem petycji jest
przyjęcie uchwały kierunkowej zobowiązującej samorządową władzę wykonawczą, czyli Pana
Prezydenta  oczywiście  do  podjęcia  czynności.  No  to  moim zdaniem tu  powinny  być  dwie
uchwały. Jedna stricte uznająca petycję za uzasadnioną. Drugi projekt uchwały będący jakby
logiczną konsekwencją, czyli uchwała podjęta na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 2 ustawy  o
samorządzie.  Czyli  ta  już  stricte  zobowiązująca  Prezydenta  do  podejmowania  działań,
czynności  mających,  uniemożliwiających,  utrudniających,  to  już  kwestia  nazewnictwa,
powstawanie takich ośrodków. Jeżeli taka będzie Państwa decyzja to na najbliższą Komisję, w
tym punkcie widziałbym dwa projekty uchwał. Dziękuję.”

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Tak, tu jakby jest bez głosowania ale właśnie proponuję w tą stronę przygotować na następne
posiedzenie Komisji dwa projekty uchwał. Wtedy Pan Mecenas przygotuje i będziemy głosować
obydwa projekty uchwał.”

Pan Paweł Stefański powiedział: „Ja chciałbym zabrać głos.”

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Nie udzielam Panu głosu.”

Pan Paweł Stefański powiedział: „Dlaczego? Na jakiej podstawie?”
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Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Na podstawie tego, że Przewodniczący Komisji udziela bądź nie udziela głosu.”

Pan Paweł Stefański powiedział: „To jest gdzieś zapisane?”

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Dziękuję.”

Pan Paweł Stefański powiedział: „To jest gdzieś zapisane?

Ad. pkt   5  
Skarga z dnia 12.12.2024 roku (wpłynęła do Urzędu Miasta w dniu 13.12.2024 r.) na
Dyrektora Ogólnokształcącej Szkoły Muzycznej I i II stopnia w Płocku.

Skarga stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Punkt  piąty,  skarga z  dnia  12  grudnia  2024  roku  na  Dyrektora  Ogólnokształcącej  Szkoły
Muzycznej I i  II stopnia. Dostaliśmy obszerną skargę na Dyrektora Szkoły Muzycznej I i II
stopnia. Na dzisiejsze posiedzenie została zaproszona Pani autorka skargi. W formie pisemnej
zaproszenie zostało wysłane. Nie widzę autorki na sali. My jako Komisja wystosujemy teraz
pismo do Dyrektora Szkoły o zajęcie stanowiska, bo póty co, mamy tutaj informacje tylko z
jednej strony. Więc za bardzo nie widzę w jaki sposób moglibyśmy o tym rozmawiać. Trzeba
porównać opinię drugiej strony aby podjąć dalsze kroki i podjąć jakąś decyzję w sprawie tej
skargi. Jeżeli  Panowie, Członkowie Komisji mają jakieś pytania, chcą zabrać głos to bardzo
proszę. Nie widzę. Dziękuję.”

Ad. pkt   6  
Skarga z dnia 30.12.2024 roku (wpłynęła do Urzędu Miasta Płocka elektronicznie w
dniu  30.12.2024  r.)  na  bezczynność  Prezydenta  Miasta  Płocka  w  sprawie
uruchomienia kolei aglomeracyjnej.

Skarga stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji powiedział:
„Punkt szósty, skarga  z dnia 30 grudnia ubiegłego roku na bezczynność Prezydenta Miasta
Płocka w sprawie uruchomienia kolei aglomeracyjnej. Może zacznę od tego, że bezczynności
nie widzę tutaj, bo Pan Prezydent odpowiedział we wskazanym terminie. Ewentualnie kwestia
jest tego czy osobie, która złożyła skargę się ta odpowiedź podoba, bądź nie. Czy tutaj Pan
Mecenas mógłby ze dwa zdania dołożyć?”

Pan Jarosław Szumański adwokat reprezentujący Urząd Miasta Płocka powiedział: „Szanowni
Państwo. Wypada mi się tu zgodzić, ponieważ ta skarga składa się z dwóch elementów. Jedno
to jest - zwracam się z formalną skargą na działania Prezydenta, który odmawia uruchomienia,
natomiast jest faktycznie załączona też odpowiedź Pana Prezydenta z 30 grudnia do adresata.
Dlatego  trudno  tu  jest  mówić  o  bezczynności.  Rozumiem,  że  odpowiedź  nie  podoba  się
autorowi skargi, ale trudno mówić, że to jest bezczynność. Natomiast druga jest to apel do
Rady  Miasta  o  zmianę  tej  krzywdzącej  decyzji  i  podjęcie  działań  mających  na  celu
uruchomienie kolei aglomeracyjnej. Wydaje mi się, że tu Rada nie może, nie jest organem
odwoławczym  żeby  zmieniać  decyzje.  Właściwie  tutaj  nie  było  decyzji  jako  takiej
administracyjnej, żeby coś zmieniać. Powiem szczerze wydaje mi się, że zarówno ta skarga jak
i ten apel, jakby tu Rada Miasta nie jest właściwa by opracowywać jakieś strategie kolejowo-
transportowe.  Dlatego  wydaje  mi  się,  że  merytorycznie  ta  skarga  nie  zasługuje  na
uwzględnienie. Dziękuję.”

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Czy tutaj z Panów z Komisji ktoś chciałby zabrać głos?”

4



Pan Paweł Stefański powiedział: „A czy w Płocku w ogóle jest aglomeracja?”

Ad. pkt   7  
Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„W kolejnym punkcie mamy sprawozdanie z działalności  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za
ubiegły rok. Czy do załączonego sprawozdania są jakieś pytania? Nie widzę. Poprosiłbym o
pulpity do głosowania. 3 osoby za. Dziękuję.”

Wynik głosowania:
za – 3
przeciw – 0
wstrzymał się – 0

W wyniku głosowania  sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  za 2024
rok zostało przyjęte.

Ad. pkt 8
Sprawy różne i organizacyjne.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„Jeśli  chodzi  o  sprawy różne  to  mamy 17  stycznia  br.,  czyli  już  po  zwołaniu  dzisiejszego
posiedzenia  komisji,  wpłynęła  do  komisji  od  Przewodniczącego  Rady  petycja  w  sprawie
weryfikacji  zasadności  ekonomicznej  i  ekologicznej  zastosowania autobusów wodorowych w
porównaniu do elektrycznych. Moim zdaniem jest temat w kompetencjach Prezydenta. Więc
myślę,  że  przekażemy  to  już  na  kolejnej  komisji  do  Prezydenta  i  wtedy  Prezydent  się
ustosunkuje do tej petycji. Panowie ją dostali, jest do niej wgląd. Jeżeli ktoś chce się do niej
odnieś.  Widzę,  że  nie.  Dziękuję.  Najbliższe  posiedzenie  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji
zaplanowane jest na dzień 18 lutego 2025 roku o godz. 1530.”

Ad. pkt   9  
Zakończenie posiedzenia.

Pan radny  Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  powiedział:
„W ten sposób kończymy dzisiejsze posiedzenie. Dziękuję. Do zobaczenia.”

Na tym protokół zakończono i podpisano.
Przewodniczący

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
Rady Miasta Płocka

   Łukasz Pietrzak
Protokołowała:

Anna Gronecka
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